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Přítomni: Mečíř, Nechanský, Šelep, Hájek, Kubát 
 

 

 

 

Rada města 

 

- vzala na vědomí informaci starosty a místostarosty města o dalším jednání se zástupci 

firmy Eurokom plus, s.r.o. Praha - Čakovice působící v oblasti poskytování služeb 

spojených se získáváním dotací z fondů EU a ze státního rozpočtu ČR pro obce; firma 

vyhotovila pro naše město posudek dotačních možností pro projekty města Jablonec nad 

Jizerou uplatnitelné v nejbližším nadcházejícím období, vycházející z témat a námětů 

formulovaných při první schůzce dne 23.2.2011; na základě tohoto dokumentu se rada 

shodla na tom, že bude dále usilovat o realizaci projektů revitalizace sportovně-

relaxačního areálu v Pilišťatech (sportoviště, park); protipovodňových opatření; pro 

město přijatelného řešení čištění odpadních vod; zateplení objektů (izolace obvodového 

zdiva, výměna oken, změna systému vytápění); dílčí rekonstrukce kulturního domu; 

pořízení varovného systému; reálné je i získání dotačních prostředků na rozvoj 

příhraniční spolupráce s obcemi v sousedních zemích (SRN, Polsko), na propagaci města 

 - i nadále zůstává na zřeteli rady města potřeba oprav event. rekonstrukce mostů na 

Hradsku a na Blansku, budování dopravní a technické infrastruktury pro výstavbu 

nových rodinných domů, revitalizace centra města (náměstí); rekonstrukce povrchů 

místních komunikací, rekonstrukce vodovodních a kanalizačních sítí, rekonstrukce 

veřejného osvětlení - na tyto projekty však v současné době není k dispozici nabídka 

dostatečného dotačního krytí 

- projednala stížnost paní Evy Klímové na často se vyskytující neoprávněné parkování 

vozidel před řadovými garážemi u úpravny vody (Odbočka na Tříč za Hostincem U 

Zemánků), což majitelům garáží znemožňuje jejich užívání 

* usnesení: radní pan Šelep projedná s dopravním inženýrem Policie ČR v Semilech 

nejvhodnější postup (např. umístění dopravní značky); majitelům garáží bude též 

doporučeno, aby se v nutných případech obraceli na Policii ČR (tel. linka 158) 

- projednala žádost firmy ČOV Jablonec n.Jizerou, a.s. o odsouhlasení pohledávek za 

městem Jablonec nad Jizerou dle inventarizačního soupisu ke dni 31.12.2010 v úhrnné 

částce 12 149 632,54 Kč 

* usnesení: rada pohledávky neuznává, k jejich odsouhlasení není ze strany města 

Jablonec nad Jizerou důvod 

- projednala žádost slečny Barbory Marešové o odkoupení částí pozemků v majetku města 

p.č. 2127/3 a 2127/1 v k.ú. Jablonec nad Jizerou (Tříčsko) 

* usnesení: rada v současné době nemá záměr prodávat byť i jen části těchto pozemků 

vzhledem k chystané realizaci dopravně technické infrastruktury pro výstavbu nových 

rodinných domů v této lokalitě 

- projednala dopis vedoucího správního odboru Krajského úřadu Libereckého kraje 

J.Němce, kterým nás upozorňuje na probíhající snahu Ministerstva vnitra ČR o 

optimalizaci počtu matričních úřadů v ČR; v rámci této optimalizace mimo jiné MV ČR 

uvažuje se zrušením matričního úřadu v Jablonci nad Jizerou 

* usnesení: rada se s postupem MV ČR neztotožňuje, Jablonec nad Jizerou má stále statut 

města, je proto zcela patřičné, aby zde matriční úřad byl, rada se záměrem zrušit 

matriční úřad v Jablonci nad Jizerou nesouhlasí, nepovažuje jej ze rozumný a toto své 

stanovisko bezodkladně sdělí Ministerstvu vnitra ČR, Krajskému úřadu v Liberci, 

Městskému úřadu v Jilemnici a Městskému úřadu v Rokytnici nad Jizerou 

- projednala koncept mandátní smlouvy mezi městem Jablonec nad Jizerou a paní Janou 

Černou o zajištění terénní pečovatelské služby v Jablonci nad Jizerou 
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- projednala žádosti firmy ČEZ Distribuce o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene 

pro zhotovení vkladu do Katastru nemovitostí stávajícího event. budoucího kabelového  

zemního vedení nn v Jablonci nad Jizerou v lokalitách:   

-   u fary -> rada doporučuje bez připomínek 

-  u penzionu Breuer, Hotelu Krakonoš, k Jandurom -> rada 

doporučuje s výhradou k vedení úseku kabelizace z louky 

před kostelem sv.Prokopa dlážděnou plochou před 

objektem čp. 426 (zde se nachází trasa městského vodovodu) 

na parkoviště Hotelu Krakonoš a požaduje, aby byl kabel 

veden v přímém směru z louky dvorem objektu čp. 426 

k Hotelu Krakonoš 

- projednala dopis pana Karla Vedrala, týkající se přístupové cesty od vysílače Eurotelu 

k objektům čp. 519, 520, 521 v Zadním Blansku; pan Vedral žádá, aby město stávající 

užívanou cestu, nacházející se na pozemcích p.č. 1233/1 a 1233/7 v k.ú. Jablonec nad 

Jizerou zrušilo, pozemek uvedlo do původního stavu a cestu vytvořilo (obnovilo) na 

sousední parcele p.č. 1189 

* usnesení: rada neshledává tento požadavek smysluplným, není ji zřejmý důvod proč se 

pisatel těchto opatření domáhá, jediným jejím výsledkem by bylo odčerpání peněz 

z rozpočtu města; MěÚ v tomto smyslu panu Vedralovi odpoví 

- seznámila se s žádostí pana Libora Hnyka o prodej části parcely v majetku města p.č. 

415/1 v k.ú. Jablonec nad Jizerou, nacházející se v sousedství jeho RD čp. 306; žádost 

bude postoupena k projednání zastupitelstvu města 

- projednala požadavek radního pana Milana Mečíře o provedení rekonstrukce sociálního 

zařízení v budově č.3 areálu Městský dvůr, kterou má spolu s dalšími živnostníky 

pronajatou, když sociální zařízení zde je po předchozím nájemci poničené a prakticky 

nefunkční 

- rada předběžně souhlasí s provedením rekonstrukce sociálního zařízení, před zahájením 

prací požaduje předložení cenové nabídky 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

           Václav Hájek, v.r.  

 


